
Epidemiudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 6. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 1
Hvad er ministerens kommentar til Kristian G. Andersens udmeldinger i artiklen i Politiken 
21/12-22: ”Jeg tror, de fleste folk hos Statens Serum Institut faktisk slet ikke forstår virus” 
om bl.a. et stærkere beskyttelsesfokus, lettere adgang til boosterstik, større fokus på 
langtidsfølger i den danske håndtering af covid-19-virus, og giver dette i samklang med 
den stigende smitte ministeren anledning til at ændre på den nuværende strategi i en 
eventuel inddæmning/udbredelse af smitte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Monika Rubin
formand
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